
Hej,
 
 
 
Aktuellt område är ett av de första vilka skall genomföras och Drabantvägen är en av
huvudlederna för kommande bygglogistik lösning. I detta fallet handlar det om en villa så det bör
fungera, därav så ser jag inget hinder att bevilja lov.
 
 
 
Vi skulle dock kunna få problem om exploatören på andra sidan gatan även vill börja bygga nu
eller i närtid och att det kan uppstå problem med likabehandling.
 
 
 
Nedanstående bild är urklippt från projekterade handlingar. Gul markering till höger är planerad
anslutning och vänster befintlig, handlingen är fyra år gammal. Intern GIS visar ingen VA till aktuell
fastighet. Detta kan så klart bero på fördröjningar i systemet.
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